
Møtereferat frå styremøte i Oppland Bygdekvinnelag  

På Zoom 11.02.2021 kl. 19.30-22.30 

Tilstades: Vigdis Amlien Kristiansen, Borgny Sletten, Gudrun Hage Høvren, Mari Marthe Graff 

Ulsrud, Anne Grethe Moen, Marit Tordhol, Jorunn Løvdal (kontoret)  

 

Orienteringer: Marit orienterte om OBK sitt medlemsskap i Jordvernalliansen Innlandet 

Sak 01/21 Positivprisen. Vi må se på innkomne forslag og innstille kandidat. 

Vi har fått inn tre forslag. Men styret har ikkje fått begrunnelsane så vi utsett 

det til neste møte.  

 

Sak 02/21 Lokallagets pris. Styrets medlemmer går gjennom lagene i sin region og 

kommer evt med et forslag til eit lokallag, verdig ein pris. 

 Vi må og vente med denne, da det ikkje har kome frå sentralt kva lokallaga har 

sendt inn om aktivitetar.  

Sak 03/21 Årsmeldinga. Alle tekster gjennomleses. Send teksten til Jorunn. Ho skal 

sammenfatte det hele.  

  Alle bilder blir sendt til Jorunn. Viss det manglar noko tekst purrer Jorunn på 

mail. Jorunn sett saman årsmeldinga og sender forslaget til oss.  

  

Sak 04/21 Regnskap. Ingrid Bardal gjekk igjennom regnskapet. 

 Budsjett blir lagt fram for styret på neste møte.  

  

Sak 05/21 Årsmøtet: 

 Kven gjer kva? Liste over gjeremål og oppgavefordeling. 

 Navneopprop: Anne-Grethe 

 Årsmelding: Vigdis 

 Innkomne saker: Forslagsstiller  

 Rekneskap: Ingrid Bardal 

 Valg: Hild Volden  



 Årets lokallag: Gudrun 

 Positivprisen: Borgny  

 Inger Amb blir med oss fra NBK. 

Sak 06/21 Innsendte saker til årsmøte. Forberede svar/ tilbakemeldinger og være klar til 

debatt. 

 Vi har fått inn to saker. 

 Vi lagar ei innstilling som vi stemmer over. Skal eller skal ikkje saka sendes til 

NBK sitt landsmøte. 

 

Sak 07/21 Runde rundt bordet og eventuelt. 

 Valdres: Attendemelding angåande Krafttak mot kreft. Dei har medlemmar i 

risikogruppa, og tørr ikkje stå på butikkar no. 

Hadeland og Land: Gran har sendt inn både forslag på positivpris og saka om    

fylkeslagets rett. Brandbu holder koken, sender blant annet ut oppmuntring 

med brev og sjokolade som plaster på såret for manglende fysiske møter. 

Torpa har plottet inn faste aktiviteter i årsplanen. De må ha hjemmemøter, 
fordi den faste møtearenaen dems er omgjort til skolestue mens de bygger ny 
skole 
Nordre-Land: Er aktive, skal prøve å få i gang kaffemøte på Teams. Strikker 

babysokker og er invitert til samarbeid. 

Gjøvik: Biri har mykje uteaktivitet. 

   Vardal har hatt styremøte,men ikkje medlemsmøter no.  

   Dei gir pengar til Kreftenheten på Gjøvik. 

 Sørdalen: Det er stille.  

  Norddalen: Litt aktivitet har det vore, men no er det stille. Håpar å få til meire 

ute når det blir mildare i veret.  

  

 Fylkesstyret vedtek å bevilge 5000,- til Krafttak mot kreft. 

    

   



  

 

  


